泰国国家旅游局广州办事处招聘启事(2014.10.30)

Recruitment Announcement (2014. 10. 30)

泰国国家旅游局广州办事处成立于 2013 年 10 月 01 日,属于外国政府驻华代表机构,为广东、海南、福建、江西和湖南五省的赴泰旅游进行推广和宣传。

Tourism Authority of Thailand, Guangzhou Office (TAT Guangzhou) was officially established on 1st October, 2013. It is the fifth representative office of Tourism Authority of Thailand in China responsible for the promotion and publicity of Thailand tourism in 5 provinces including Guangdong, Hainan, Fujian, Jiangxi and Hunan.

具体要求:

Requirement:

1. 年 龄: 23-30 Age: 23-30

2. 国籍:中国 Nationality: Chinese

3.性 别:不限 Gender: Male/Female

4. 学历要求: 本科以上 Education: Bachelor or above

5. 能力要求: 能熟练运用英语或泰语, 会泰语者优先考虑。
Ability: Able to use English and Thai Language fluently.

6. 其他要求: 样貌端正, 气质优良, 性格开朗 Others: Fine personality, Sociable, Healthy, Skills in using office software

有意者请把简历发送到:

<u>tatguangzhou@tat.or.th/</u>roongtip.wongpatikarn@tat.or.th E-mail: tatguangzhou@tat.or.th/roongtip.wongpatikarn@tat.or.th

本招聘启事有效期: 2014.11.01-2014.12.30

Period: 2014.11.01-2014.12.30